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An original script font designed by Victor Kharyk and licensed by ParaType 
in 2006. Based on Ukrainian Skoropis (fast handwriting) of 16 — 17th cen-
turies. The font was named after Ukrainian Getman Bogdan Khmelnitsky, 
because the main sources and inspirations for the project were taken from 
collection of handwriting Universals (decrees) of that time — the middle of 
17th century. The shape of letters imitates flat nib quill handwriting with 
stress, bringing them informal liveliness. Bogdan font character set con-
tains Cyrillic, Old Slavonic, Glagolitic, Latin and Greek alphabets in two var-
iants: Rejestrowy (Regular) and Siczowy (Alternate). The font is for use in 
display typography, but can work quite well for short text setting. Bogdan 
type is well suited for historical and cultural texts associated with Europe 
of 15 — 17th centuries. 
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Оригинальный рукописный шрифт разработан Виктором Хариком на 
основе украинской скорописи XVI — XVII веков, в частности универса-
лов Богдана Хмельницкого, отсюда название. Лицензирован компани-
ей ПараТайп в 2006 году. Имитирует письмо ширококонечным птичьим 
пером с нажимом, что придаёт ему неформальную живость. В комплек-
те разработаны знаки кириллицы, глаголицы, латиницы и греческого 
алфавита, включая знаки старославянской кириллицы, в двух вари-
антах: Реестровом (регулярном) и Сичовом (альтернативном). Пред-
назначен для акциденции, но вполне пригоден для небольших текс- 
тов. Прекрасно подходит для историко-культурных тем, связанных 
с Европой XV-XVII веков.
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